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ANGKA-TAN MOTOR SDN BHD 
 [Reg. No.198201006056 (085810-A)] 

 

 

PERSONAL DATA PROTECTION NOTICE 
 

 

(effective as at 1.6.2023) 

(last amended: NA) 

 

This personal data protection notice (“Notice”) is issued by Angka-Tan Motor Sdn Bhd [Reg. No. 

198201006056 (085810-A)] (“we”, “us”, “our”). It applies to those whose personal data is collected and 

processed by us.  

 

For the purpose of this Notice, the terms “personal data”, “sensitive personal data” and “processing” 

shall have the meaning prescribed in the Personal Data Protection Act 2010 (the “Act”). 

 

1. This Notice serves to inform you and clarifies how your personal data is being processed by us or 

on our behalf. 

 

2. You hereby agree and consent that, depending on the nature of your interaction with us, we may 

gather and collect personal data from you from time to time including your name, identity card/ 

passport number, gender, race, birth date, telephone numbers, home address, e-mail address, 

bank account, any sensitive personal data such as physical or mental health or condition, religious 

beliefs, such other personal data as may be required for the purposes in paragraph 3 below and 

the personal data submitted or made available by you to us from time to time, by or through the 

following ways: 

 

(a) during the course of your dealings or commercial transactions/ activities with us; 

 

(b) when you create an account or profile with us and/or submit any form (including purchase 

order form, application form) for our products/ services; 

 

(c) “cookies” (or, internet cookies, browser cookies) when you use or access to our website(s); 

 

(d) your purchase of products from us; 

 

(e) your use of the services provided by us; 

 

(f) your communications or interactions with us including e-mails; and/or 

 

(g) the information in the public domain. 

 

3. Depending on the nature of business and circumstances, your personal data is necessary to be 

collected and processed by us or on our behalf (including without limitation): 

 

(a) to process your request to purchase or your purchase of our products/ services; 

  

(b) to discharge our duties and obligations (including pre-contractual and contractual) with you 

as a seller of products or provider of services; 

 

(c) to provide and deliver our products/ services to you; 
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(d) to enable you to provide goods/ services to us; 

 

(e) to communicate with you or to respond to your enquiries; 

 

(f) to facilitate the resolution of any concern, complaint or issues relating to our products/ 

services; 

 

(g) to administer your participation in any contest, event, programme, roadshow, training or 

seminar organised by us; 

 

(h) to provide ongoing information about our events and/or information relating to our business 

or products/ services; 

 

(i) to provide new products/ services promotion to you or to provide you with information relating 

to the products/ services offered by us or our Group including promotional and direct 

marketing materials; 

 

(j) to research, develop and improve our products/ services, customer service and customer 

satisfaction; 

 

(k) for internal management and administrative purposes including for purposes related to data 

storage/ record keeping and management; 

 

(l) to provide information to regulatory or governmental authorities in order to comply with the 

statutory or government’s requirements; 

 

(m) for us to comply with our obligations under any applicable laws and regulations; 

 

(n) to consider applications for employment with us; and/or 

 

(o) for any other purpose incidental or ancillary or in furtherance to the above purposes, 

 

(hereinafter referred to as “the Purposes”). 

 

4. Please be informed that your personal data may be disclosed to: 

 

(a) our Group. For the purpose of this Notice, “Group” shall mean Warisan TC Holdings Berhad 

and its subsidiaries and associated companies, whether present or future; 

 

(b) the relevant governmental, regulatory, supervisory or governing authorities, bodies or 

agencies over our Group’s business; 

 

(c) our business partners, suppliers, service providers, auditors, accountants, consultants, 

financial or professional advisers in connection with the Purposes; and/or 

 

(d) any other persons that may be relevant to our Group’s business and functions or for us to 

carry out any of the Purposes.  

 

5. We are committed to protect your personal data by taking steps including, where practicable, the 

appropriate administrative, technical and security safeguards and measures to prevent 

unauthorized access, processing, disclosure, alteration or destruction of your personal data. We 

also require our employees to ensure that they shall not misuse or perform unauthorised disclosure 

of your personal data other than for the Purposes.  
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Where your personal data is disclosed to any persons outside of our Group for the Purposes, we 

will require them to comply with the appropriate compliance standards including obligations to 

protect the confidentiality and security of your personal data. 

 

However, you should be aware that no method of transmission over the internet or method of 

electronic storage is completely secure and free from cybersecurity risks. Notwithstanding that, we 

strive to protect the security of your personal data and will constantly review our information security 

measures.  

 

Depending on the nature of the data/ information to be protected, we are committed to have 

technical and organisational measures to prevent risks such as destruction, loss, misuse, alteration 

and unauthorised disclosure of or access to your personal data.  

 

6. Unless otherwise specified by us in writing at the time your personal data is collected, you may be 

required to supply us with your personal data and you shall ensure that all personal data submitted 

to us and retained by us are accurate, not misleading, up-to-date and complete in all respects. If 

you fail to supply to us with the required personal data, we may not be able to carry out the Purposes 

for which you have provided us the personal data.  

 

7. In the event that you make available to us (i) any personal data of a third party, you shall procure 

and obtain the consent of the relevant third party for the disclosure to and processing by us of their 

personal data, or (ii) any personal data of an individual who is under the age of eighteen (18) years 

old, you shall procure and obtain consent from the parent, guardian or person who has parental 

responsibility on the said individual, failing which, we shall not be held responsible for that. 

 

8. As and when it is necessary, your personal data may be transferred to, stored, used and processed 

by the other company within our Group, our computer servers, business partners, suppliers and/or 

service providers located in a jurisdiction other than Malaysia for the Purposes, and you hereby 

consent to any transfer of your personal data out of Malaysia. 

 

9. We may retain your personal data for at least seven (7) years or for as long as it is necessary to 

fulfill the Purposes or the purposes for which it was collected, or as required or permitted by 

applicable laws, whichever is the later. Thereafter, we will ensure that your personal data is 

destroyed or deleted in accordance with the Act.  

 

10. After the submission of personal data to us, you shall have the right to: 

 

(a) request to access to your personal data; 

 

(b) request to correct or update your personal data; 

 

(c) withdraw or limit your consent for us to process, retain or store your personal data. However, 

such withdrawal of limitation may result in us not being able to perform the Purposes or 

discharge our obligations to you.  

 

We may charge a fee for processing your request as mentioned above and we may refuse to 

comply with your request for access or correction in accordance with the Act. We may also request 

supporting documents from you to verify your identity before allowing the request. 

 

11. You may use any of the following modes to contact us or submit (i) request for access or correction 

of your personal data, or (ii) your enquiries or complaints in respect of the processing of your 

personal data, or (iii) request to cease processing your personal data for the abovementioned direct 

marketing: 
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Our Designated Contact Person : Mr Hiew Min Kong (Manager) or 

Cik Siti Asmaliza (Executive) 

Mailing Address: 

 

No. 117-119, Jalan SS15/5A, 47500 

Subang Jaya, Selangor Darul Ehsan, 

Malaysia 

Telephone No.: 

 

+603-5638 6888 

Email Address: 

 

atm.marketing@warisantc.com 

 

12. In the event of any inconsistencies between the English version and the Bahasa Melayu version of 

this Notice, the English version shall prevail over the Bahasa Melayu version. 

 

13. We reserve the right to amend or update this Notice at any time and the updated Notice will be 

posted on our website or via any other modes we deem suitable. 

 

14. By providing to us your personal data, or your purchase or continued use of our products or services, 

you acknowledge that you have read and understood this Notice and agree and consent to the 

collection, processing and storage of your personal data in accordance with all of the foregoing and 

such other amendments or update to this Notice. 

 

mailto:atm.marketing@warisantc.com
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ANGKA-TAN MOTOR SDN BHD 
 [Reg. No.198201006056 (085810-A)] 

 

 

NOTIS PERLINDUNGAN DATA PERIBADI 
 

 
 
(Berkuatkuasa pada 1.6.2023) 
(Pindaan terakhir: NA) 
 
 
Notis perlindungan data peribadi (“Notis”) ini dikeluarkan oleh Angka-Tan Motor Sdn Bhd [Reg. No. 
198201006056 (085810-A)] (“kami”). Ia terpakai kepada mereka yang data peribadinya dikumpulkan 
dan diproses oleh kami. 
 
Untuk tujuan Notis ini, istilah "data peribadi", "data peribadi sensitif" dan "pemprosesan" hendaklah 
mempunyai makna yang ditetapkan dalam Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 ("Akta"). 
 
1.  Notis ini berfungsi untuk memaklumkan anda dan menjelaskan cara data peribadi anda diproses 

oleh kami atau bagi pihak kami. 
 
2.  Anda dengan ini bersetuju bahawa, bergantung pada jenis interaksi anda dengan kami, kami 

mungkin mengumpul data peribadi daripada anda dari semasa ke semasa termasuk nama anda, 
nombor kad pengenalan/pasport, jantina, bangsa, tarikh lahir, telefon nombor, alamat rumah, 
alamat e-mel, akaun bank, sebarang data peribadi yang sensitif seperti kesihatan atau keadaan 
fizikal atau mental, kepercayaan agama, data peribadi lain yang mungkin diperlukan untuk tujuan 
dalam perenggan 3 di bawah dan data peribadi yang diserahkan atau disediakan oleh anda 
kepada kami dari semasa ke semasa, melalui atau melalui cara berikut: 

 
 (a) semasa urusan anda atau transaksi/aktiviti komersial dengan kami; 
 
 (b) apabila anda membuat akaun atau profil dengan kami dan/atau menyerahkan sebarang 

borang (termasuk borang pesanan pembelian, borang permohonan) untuk 
produk/perkhidmatan kami; 

 
 (c) “kuki” (atau, kuki internet, kuki penyemak imbas) apabila anda menggunakan atau 

mengakses tapak web kami; 
 
 (d) pembelian produk anda daripada kami; 
 
 (e) penggunaan perkhidmatan yang disediakan oleh kami oleh anda; 
 
 (f) komunikasi atau interaksi anda dengan kami termasuk e-mel; dan/atau 
 
 (g) maklumat dalam domain awam. 
 
3.  Bergantung pada jenis perniagaan dan keadaan, data peribadi anda perlu dikumpul dan diproses 

oleh kami atau bagi pihak kami (termasuk tanpa had): 
 

(a) untuk memproses permintaan anda untuk membeli atau pembelian produk/perkhidmatan 
kami oleh anda; 

  
(b) untuk menunaikan kewajipan dan kewajipan kami (termasuk pra-kontrak dan kontrak) 

dengan anda sebagai penjual produk atau penyedia perkhidmatan; 
 

(c) untuk menyediakan dan menyampaikan produk/perkhidmatan kami kepada anda; 
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(d) untuk membolehkan anda menyediakan barangan/perkhidmatan kepada kami; 

 
 (e) untuk berkomunikasi dengan anda atau untuk menjawab pertanyaan anda; 
 
 (f) untuk memudahkan penyelesaian sebarang kebimbangan, aduan atau isu yang berkaitan 

dengan produk/perkhidmatan kami; 
 
 (g) untuk mentadbir penyertaan anda dalam mana-mana peraduan, acara, program, 

jerayawara, latihan atau seminar yang dianjurkan oleh kami; 
 
 (h) untuk menyediakan maklumat berterusan tentang acara kami dan/atau maklumat yang 

berkaitan dengan perniagaan atau produk/perkhidmatan kami; 
 

(i) untuk menyediakan promosi produk/perkhidmatan baharu kepada anda atau untuk 
memberikan anda maklumat berkaitan produk/perkhidmatan yang ditawarkan oleh kami 
atau Kumpulan kami termasuk bahan promosi dan pemasaran langsung; 

 
 (j) untuk menyelidik, membangun dan menambah baik produk/perkhidmatan, perkhidmatan 

pelanggan dan kepuasan pelanggan kami; 
 
 (k) untuk pengurusan dalaman dan tujuan pentadbiran termasuk untuk tujuan yang berkaitan 

dengan penyimpanan data/ penyimpanan rekod dan pengurusan; 
 
 (l) untuk memberikan maklumat kepada pihak berkuasa kawal selia atau kerajaan untuk 

mematuhi keperluan berkanun atau kerajaan; 
 
 (m) untuk kami mematuhi kewajipan kami di bawah mana-mana undang-undang dan 

peraturan yang terpakai; 
 
 (n) untuk mempertimbangkan permohonan untuk bekerja dengan kami; dan/atau 
 
 (o) untuk apa-apa tujuan lain yang bersampingan atau sampingan atau lanjutan kepada 

tujuan di atas, 
 
 (selepas ini dirujuk sebagai "Tujuan"). 
 
4.  Harap maklum bahawa data peribadi anda mungkin didedahkan kepada: 
 

(a) Kumpulan kami. Bagi tujuan Notis ini, "Kumpulan" bermaksud Warisan TC Holdings 
Berhad dan anak-anak syarikatnya serta syarikat-syarikat bersekutu, sama ada sekarang 
atau masa hadapan; 

 
(b) pihak berkuasa, badan atau agensi kerajaan, pengawalseliaan, penyeliaan atau pentadbir 

yang berkaitan ke atas perniagaan Kumpulan kami; 
 

(c) rakan kongsi perniagaan, pembekal, penyedia perkhidmatan, juruaudit, akauntan, 
perunding, penasihat kewangan atau profesional kami berkaitan dengan Tujuan; dan/atau 

 
 (d) mana-mana orang lain yang mungkin berkaitan dengan perniagaan dan fungsi Kumpulan 

kami atau untuk kami melaksanakan mana-mana Tujuan. 
 
5.  Kami komited untuk melindungi data peribadi anda dengan mengambil langkah-langkah 

termasuk, jika berkenaan, perlindungan pentadbiran, teknikal dan keselamatan yang sesuai dan 
langkah-langkah untuk menghalang akses tanpa kebenaran, pemprosesan, pendedahan, 
pengubahan atau pemusnahan data peribadi anda. Kami juga memerlukan pekerja kami untuk 
memastikan bahawa mereka tidak akan menyalahgunakan atau melakukan pendedahan tanpa 
kebenaran data peribadi anda selain untuk Tujuan. 
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Apabila data peribadi anda didedahkan kepada mana-mana orang di luar Kumpulan kami untuk 
Tujuan, kami akan memerlukan mereka untuk mematuhi piawaian pematuhan yang sesuai 
termasuk kewajipan untuk melindungi kerahsiaan dan keselamatan data peribadi anda. 

 
Walau bagaimanapun, anda harus sedar bahawa tiada kaedah penghantaran melalui Internet 
atau kaedah penyimpanan elektronik adalah selamat sepenuhnya dan bebas daripada risiko 
keselamatan siber. Walaupun begitu, kami berusaha untuk melindungi keselamatan data 
peribadi anda dan akan sentiasa menyemak langkah keselamatan maklumat kami. 

 
Bergantung pada jenis data/maklumat yang perlu dilindungi, kami komited untuk mempunyai 
langkah teknikal dan organisasi untuk mencegah risiko seperti kemusnahan, kehilangan, 
penyalahgunaan, pengubahan dan pendedahan tanpa kebenaran atau akses kepada data 
peribadi anda. 
 

6.  Melainkan dinyatakan sebaliknya oleh kami secara bertulis pada masa data peribadi anda 
dikumpul, anda mungkin dikehendaki membekalkan kami data peribadi anda dan anda 
hendaklah memastikan bahawa semua data peribadi yang diserahkan kepada kami dan 
disimpan oleh kami adalah tepat, tidak mengelirukan, terkini dan lengkap dalam semua aspek. 
Jika anda gagal membekalkan kepada kami data peribadi yang diperlukan, kami mungkin tidak 
dapat melaksanakan Tujuan yang anda berikan kepada kami data peribadi tersebut. 

 
7. Sekiranya anda menyediakan kepada kami (i) sebarang data peribadi pihak ketiga, anda 

hendaklah mendapatkan dan mendapatkan persetujuan pihak ketiga yang berkaitan untuk 
pendedahan dan pemprosesan data peribadi mereka oleh kami, atau (ii ) sebarang data peribadi 
individu yang berumur di bawah lapan belas (18) tahun, anda hendaklah mendapatkan dan 
mendapatkan kebenaran daripada ibu bapa, penjaga atau orang yang mempunyai 
tanggungjawab ibu bapa ke atas individu tersebut, jika gagal, kami tidak akan dipegang 
bertanggungjawab untuk itu. 

 
8.  Apabila perlu, data peribadi anda mungkin dipindahkan, disimpan, digunakan dan diproses oleh 

syarikat lain dalam Kumpulan kami, pelayan komputer kami, rakan kongsi perniagaan, pembekal 
dan/atau penyedia perkhidmatan yang terletak dalam bidang kuasa selain daripada Malaysia 
untuk Tujuan, dan anda dengan ini bersetuju untuk sebarang pemindahan data peribadi anda 
dihantar ke lokasi-lokasi di luar Malaysia. 

 
9. Kami mungkin menyimpan data peribadi anda selama sekurang-kurangnya tujuh (7) tahun atau 

selagi perlu untuk memenuhi Tujuan atau tujuan ia dikumpul, atau seperti yang dikehendaki atau 
dibenarkan oleh undang-undang yang terpakai, yang mana terkemudian.  Selepas itu, kami akan 
memastikan bahawa data peribadi anda dimusnahkan atau dipadamkan mengikut Akta. 

 
10.  Selepas penyerahan data peribadi kepada kami, anda berhak untuk: 
 
 (a)  meminta untuk mengakses data peribadi anda; 
 
 (b) meminta untuk membetulkan atau mengemas kini data peribadi anda; 
 

(d) menarik balik atau menghadkan persetujuan anda untuk kami memproses, menyimpan 
atau menyimpan data peribadi anda. Walau bagaimanapun, penarikan balik had tersebut 
boleh menyebabkan kami tidak dapat melaksanakan Tujuan atau menunaikan kewajipan 
kami kepada anda. 

 
Kami mungkin mengenakan bayaran untuk memproses permintaan anda seperti yang 
dinyatakan di atas dan kami mungkin menolak untuk mematuhi permintaan anda untuk akses 
atau pembetulan mengikut Akta. Kami juga mungkin meminta dokumen sokongan daripada anda 
untuk mengesahkan identiti anda sebelum membenarkan permintaan tersebut. 
 

11.  Anda boleh menggunakan mana-mana mod berikut untuk menghubungi kami atau menyerahkan 
(i) permintaan untuk akses atau pembetulan data peribadi anda, atau (ii) pertanyaan atau aduan 
anda berkenaan dengan pemprosesan data peribadi anda, atau (iii) meminta untuk 
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menghentikan pemprosesan data peribadi anda untuk pemasaran langsung yang dinyatakan di 
atas: 

 

Perjawatan orang yang boleh dihubungi : Mr Hiew Min Kong (Manager) or 

Cik Siti Asmaliza (Executive) 

Alamat Surat Menyurat: 

 

No. 117-119, Jalan SS15/5A, 47500 

Subang Jaya, Selangor Darul Ehsan, 

Malaysia 

No. telefon: 

 

+603-5638 6888 

Alamat E-mel : 

 

atm.marketing@warisantc.com 

 
12. Sekiranya terdapat sebarang ketidakseragaman antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa 

Melayu ke atas Notis ini, maka versi Bahasa Inggeris akan mengatasi versi Bahasa Melayu. 
 
13. Kami berhak untuk meminda atau mengemas kini Notis ini pada bila-bila masa dan Notis yang 

dikemas kini akan disiarkan di laman web kami atau melalui mana-mana mod lain yang kami 
anggap sesuai. 

 
14. Dengan memberikan kepada kami data peribadi anda, atau pembelian anda atau penggunaan 

berterusan produk atau perkhidmatan kami, anda mengakui bahawa anda telah membaca dan 
memahami Notis ini dan bersetuju dengan pengumpulan, pemprosesan dan penyimpanan data 
peribadi anda mengikut semua pindaan atau kemas kini lain di atas dan lain-lain kepada Notis 
ini. 

 

 

mailto:atm.marketing@warisantc.com
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ANGKA-TAN MOTOR SDN BHD 
 [Reg. No.198201006056 (085810-A)] 

 

个人资料保护通知 

 

 

（生效日期：2023 年 6 月 1 日） 

（最新修订：不适用） 

 

本个人资料保护通知（“通知”）由 Angka-Tan Motor Sdn Bhd [注册编号：198201006056 (085810-

A)] 发布，并适用于本公司收集和处理其个人资料者。 

 

就本通知内的相关术语，如：“个人资料”、“个人敏感信息”与“处理”具有《2010 年个人资料保

护法令》（“法令”）中所规定的含义。 

 

 

1. 本书面通知旨在通知并向您说明，本公司或本公司的代表如何处理您的个人资料。 

 

2. 您特此同意，根据您与本公司的互动性质，本公司可以不时透過不同來源收集您的个人资料， 

包括您的姓名、身份证号码/护照号码、性别、种族、出生日期、电话号码、住址、电邮地址、

银行账户，个人敏感信息（例如：生理或心理健康或状况）、宗教信仰、出于下文第 3 条的目

的可能需要的其他个人信息以及您不时通过以下方式提交或提供给我们的个人资料： 

 

(a) 在您与本公司进行买卖或商业交易/活动期间； 

(b) 当您创建账户或个人资料及/或向本公司提交表格（包括订购单、申请表格）以获得产品/

服务时； 

(c) 当您使用或访问本公司的网站时的“cookies”（或互联网/浏览器的 cookies）； 

(d) 在您向本公司购买产品时； 

(e) 当您使用本公司的服务时； 

(f) 在您与本公司通信或互动的过程中所披露的，包括电邮；及/或 

(g) 公共领域的信息。 

 

3.  根据业务性质和情况，本公司或本公司代表将收集和处理您的个人资料用作下列用途（包括但

不仅限于）： 

 

(a) 处理您的购买请求或您所购买的产品/服务； 

(b) 履行本公司作为卖方或服务供应商对您的职责和义务（包括合约前后）； 

(c) 向您提供和交付本公司的产品/服务； 

(d) 使您向本公司提供商品/服务； 

(e) 回应您的问题并与您交流； 

(f) 促进解决与本公司产品/服务相关的疑虑、投诉或问题； 

(g) 管理您对本公司举办的竞赛、活动、计划、路演、培训或讲座的参与； 

(h) 提供本公司的活动信息及/或与本公司的业务或产品/服务相关的信息； 

(i) 向您发送产品/服务促销通知或为您提供本公司或本集团的产品/服务的相关信息，包括促

销和直接营销材料； 

(j) 研发和改进本公司的产品/服务、客服和客户满意度； 

(k) 用作内部管理和行政目的，包括与资料存储/记录保存和管理相关的目的； 

(l) 遵照法律或政府的要求，向监管机构或政府机构提供信息； 
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(m) 以便本公司可以遵守任何适用法律和法规规定的义务； 

(n) 处理您的求职申请；及/或 

(o) 其他附带或附属或为促进上述目的的其他目的， 

（下称“目的”）。 

 

4. 您的个人资料可能会与以下人士共享： 

 

(a) 本集团。就本通知而言，“集团”即指华丽山陈唱控股有限公司及其目前或未来的子公 

司和联营公司； 

(b) 与本集团业务相关的政府、监管、监督或管理当局、机关或机构； 

(c) 与上述目的相关的本公司的业务合作伙伴、供应商、服务供应商、审计师、会计师、顾

问、财务或专业顾问； 和/或 

(d) 与集团业务和活动相关或与本公司执行上述任何一项目的相关的其他人。 

 

 

5. 本公司致力于通过適當的管理、技術和安全保障和措施来保护您的个人资料，防止您的个人资 

料受未经授权的查阅、处理、披露、篡改或销毁。本公司还要求所有员工确保除上述目的外，

不得滥用或未经授权披露您的个人资料。 

 

如果届时，处于上述目的，需要向本集团以外的任何人披露您的个人资料，本公司将要求他们

遵守适当的合规标准，包括保护您的个人资料的机密性和安全性的义务。 

 

然而，您应该意识到，没有任何互联网传输方式，或电子储存方法，可以保证百分之百安全，

免于网络安全风险的。尽管如此，本公司仍全力保护您的个人资料的安全，并将不断审查本公

司的信息安全措施。 

 

本公司将根据需要保护的数据/信息，全力采取技术和组织措施来保护您的个人资料不被销毁、

丢失、滥用、篡改和未经授权的披露或查阅等风险。 

 

6.  除非本公司在收集您的个人资料时另有明文规定，否则您理应向本公司提供您的个人资料，同

时确保您所提供并由本公司所保存的个人资料是准确、完整、无误导成分且是最新的。而您未

能按要求提供此类资料，则本公司可能无法履行您向本公司提供个人资料的目的。 

 

7. 倘若您向本公司提供（i）第三方的个人资料，请确保您就向本公司披露其个人信息并让本公司

处理其个人信息一事已征得第三方的同意；或（ii）18 岁以下人士的任何个人资料，请征得当事

人的父母、监护人或负有家长责任的人的同意，否则，本公司对此一概不负责。 

 

8. 必要时，本公司可能会将您的个人资料，从马来西亚转移到本集团在其他司法管辖区的公司、 

服务器、业务伙伴、供应商及/或服务供应商，并由其保存、使用和处理。您也同意将您的个人

资料转移至马来西亚境外，用作以上目的。 

 

9. 本公司会保存您的个人资料最少 7 年，或以完成本文所载的目的所必要的，或根据适用法律的 

要求或许可的期限，三者以较后者为准。此后，本公司确保，本公司将会根据法令销毁或删除

您的个人资料。 

 

10. 在您提供给本公司您的个人资料后，您有权： 

 

(a) 要求查阅您的个人资料； 

(b) 要求更正或更新您的个人资料； 
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(c) 限制或撤回本公司处理或保存您的个人资料的同意。当您撤回同意或授权后，本公司无

法继续为您提供撤回同意或授权所对应的目的或履行本公司对您的义务。 

 

本公司可能会就处理您的上述要求征收费用，并有权根据法令拒绝依从有关查阅或更正资料要

求。本公司也可能会要求您提供证明文件以验证身份。 

 

11. 您可以通过以下方式联系本公司或向本公司提出（i）查阅或更正您的个人资料的要求；或（ii） 

质疑或投诉本公司对您的个人资料的处理；或（iii）要求本公司停止使用您的个人数据用作上述

直接营销用途： 

 

 

指定联系人： Mr Hiew Min Kong (经理) 或 

Cik Siti Asmaliza (执行员) 

通信地址： 

 

No. 117-119, Jalan SS15/5A, 47500 

Subang Jaya, Selangor Darul Ehsan, 

Malaysia 

电话号码： 

 

+603-5638 6888 

电邮： 

 

atm.marketing@warisantc.com 

 

12. 本通知的中英文版本如有任何冲突，则以英文版本为主。 

 

13. 本公司保留随时修改或更新本通知的权利。本通知变更时，本公司会将最新版发布在本公司的 

官方网站上，或以本公司认为适合的方式发布。 

 

14. 向本公司提供您的个人资料，或购买或继续使用本公司的产品或服务，表明您已经阅读、理解

并同意本公司根据前述内容以及本通知的任何修正或更新版本，收集、处理和保存您的个人资

料。 
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